
Rehtorin selvitys 

Tarkastuslautakunta on pyytänyt kunnanhallitusta selvittämään, millä tavoin 
varhaiskasvatusjohtajaa on kuultu varhaiskasvatukseen liittyvissä asioissa ja 
päätöksenteossa asiantuntijana. 

Totean, että olen keskustellut varhaiskasvatusjohtajan kanssa säännöllisesti 
varhaiskasvatukseen liittyvistä asioista. Hän on vastannut itsenäisesti varhaiskasvatuksen 
käytännön toteutuksesta ja suunnittelusta. Vuoden 2024 talousarvion valmistelimme 
yhdessä hänen näkemyksensä mukaan. Hän osallistui myös lisätalousarvion laatimiseen ja 
sen tarpeen arvioimiseen. 
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